
Aspö IF   Styrelsemöte 100119                                          Protokoll 
 

Närvarande:. Mia Rytterlund, Nils Nordin, Torbjörn Andersson, Andreas Brännlund,  
Liselotte Nejdstrand, Kristina Lidh 
    
§1  Mötets öppnande  
Nils öppnade mötet 
 
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Liselotte och Gun-Britt valdes till justerare 
 
§3  Föregående protokoll  
Lästes igenom inga kommentarer 
 
§4  Läget i lagen 
A-laget:  
A-laget har fått 5 nyförvärv: 2 från Härad, 2 från Viljan och 1 från Åker.  
 
FAIF:  
FAIF 97:or vann tjejkicken, 96-orna kom 3:a. Tjejkickens pengar skall gå direkt till 
tjejlaget.  
Föräldramöte skall hållas den 7 februari på Bresshammar. För närvarande är det 16 tjejer 
i laget. Tjejerna tränar onsdagar på Karinslund och torsdagar på Fogdö.  
Matchställ har sponsrats av Johan Herlitz. Planer finns på att anordna cup i Länna som 
förra året då det drog in en hel del pengar.  
 
97 -98 
Ingen information, Benton är i Sri Lanka. 
 
02:  
Föräldramöte är planerat till 28 januari kl 19:00 på Bresshammar. Information utmailat 
till lagmedlemmar. Styrelsen föreslog att anslag skulle sättas upp på skolorna 
(Karlavagnen, Montessori och Tosterö) 
 
99-00 
Ingen information. 
 
§5 Lottförsäljning Karlsson 
Nya VD’n för Karlsson har ännu ej gett tillstånd för oss att stå och sälja lotter vid 
Karlssons entré.  Han kommer att återkomma till Nils eller kansliet. Nils kommer att 
kontakta ÖB’s butikschef för att se om vi kan få löfte att stå där. 
Kristina tar bort listan på klubben.se där tiderna fördelas.  
 
§6  Ekonomisk rapport, budget 
Ingen Ekonomisk rapport denna månad, den kommer nästa möte. Bank tillgodohavande 
31/12 22000:- och idag 19000:-. 
 
§7 Sponsoring 
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Alla lag har delat ut lappar utom P97-98.  Ännu ingen sponsring erhållen. Klagomål 
erhållits från att reklambladet ej var signerat av Ordföranden. 
KlippIt hade sålt alla julkalendrar men ville inte sälja fler lotter.  Diskussion om vi skulle 
stå framför macken på tex Jehovas helger. 
Problem med Hennerstedts sponsorskylt. Tryckeriet behöver en logga och det har inte 
Gun-Britt erhållit. Gun-Britt skickar kontaktuppgifter för tryckeriet till Kristina så utreder 
Kristina vari problemet ligger. 
 
§8 Rapport från Nils angående Fogdö IF och Härads IF 
Härads IF har inget behov av sammarbete de kommer att endast ha 00 och 02 lag. 
Fogdö IF vill sammarbeta vad gäller lag 96-97-98. De har 10 st som vill sammarbeta 
likartat med hur tjejerna sammmarbetar i FAIF. Aspö IFs Styrelse förordar att ett sådant 
sammarbete inleds. 
Nils mailar: Benton Wolgers, Mia Selander och Fredrik Lardén med detta förslag och 
påminner om att föräldramöte skall hållas i januari. Nils behöver besked före den 7 
februari. Anmälan till gruppspel måste göras före den 15 februari.    
 
§9 Ev frågor etc från/till Kansliet 
 
§10 Övriga frågor 
 
Årsmöte: 
Styrelsen beslutade årsmöte till tisdagen den 16/3-10, kl 19:00 Bresshammar. Gun-Britt 
sätter in annons under föreningsnytt minst 3 veckor innan (22/2). 
Gun-Britt skall kontakta valberedningen (Benton, Räkan) så de kan förbereda 
namnförslag. 
Kristina informerade att hon kommer att avgå till Årsmötet då hon ej längre har något 
barn i P97. 
Fotbollsskolan 
Gun-Britt har skickat in om fotbollskolan, den är som vanligt i midsommarveckan.  
Lappar kommer som vanligt delas ut i skolorna. 
Städning 
Det löftet kommunen gett till Nils att städningsersättningen skulle dubbleras till 12000:- 
har inte hållits. Nils kontakter Bosse Nordbrink för att reda ut ärendet. 
Träningsläger 
Vi önskar Nisse en underbar vistelse på Teneriffa 9/2-9/3-10. 
 
§11 Tid för nästa möte 
 
 Tisdagen den 9 februari 2010 klockan 19:00 
   
Sekreterare           Ordförande                 Justeras                        Justeras 
  
   
  
Kristina Lidh      Nils Nordin     Gun-Britt Skogsmo  Liselotte Nejdstrand 


